
Az iroda informatikai hátterét az Ingatlan Forrás biztosítja. -- Tel.: 06-1/414-0667, www.ingatlanforras.hu, info@ingatlanforras.hu

Eladó Családi ház, 90 m2, 5 820 m2 telek, Marcali
24 990 000 Ft ( ~60 298 € )

Marcaliban a Bizei városrészen családi ház eladó!

Adatlap sorszáma: #696900346

Szobák: 3

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cserépkályha - gáz

Építés éve: 1989

Kilátás: Utcára

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom, ezt a felújítandó családi házat Marcaliban, a Bizei

városrészen!

Az épület némi felújítást igényel, de a mai árakhoz viszonyítva ez az

ingatlan remek lehetőség lehet, legyen szó akár teljeskörű felújításról,

vagy csak némi átalakításról, amivel egy csodás kis otthon

varázsolható minden korosztály számára. Elsősorban olyan

személyeknek ajánlom, akik szeretnék otthonukat saját ízlésük és

elképzelésük szerint alakítani, akik szeretik a zöld környezetet,

befektetési lehetőséget keresnek, vagy egy nagyobb telket, ahol

lehetőség van gazdálkodásra, kertészkedésre vagy akár állattartásra. A

nagy telek kiváló lehetőségeket nyújt mindenhez. Az ingatlan tágas

tereinek köszönhetően egy nagyobb család is kényelmesen elférhet

benne. A telek mérete 5820 m2 valamint, a ház alapterülete pedig 90

m2, ami három szobából, konyhából, étkezőből, előtérből, fürdőből,

folyosóból és spájzból tevődik össze. A telken található egy teljesen

külön álló épület, ami nyári konyhának lett kialakítva, valamint  alatta

található a pince is. Az udvarban található még több melléképület, és

egy garázs is, valamint egy ásott kút is. Az épület vegyes falazatú, a

nyílászárók szinte mindenhol cserélve lettek műanyagra, és szinte

mindegyik redőnnyel felszerelt. Az előtérben és az étkezőben a új

járólapok lettek lerakva. A tető cseréppel fedett. Az ingatlanban

minden közmű megtalálható. A villanyvezetékek cseréje már

megtörtént. A fűtésről gázkonvektorok gondoskodnak, valamint az első

szobákban fatüzelésű cserépkályha található. Az ingatlan vételára

magában foglalja a bútorokat. Marcaliban minden nagyobb

szupermarket megtalálható, valamint kórház, iskola, óvoda, bölcsőde,

gimnázium, posta, étterem, buszállomás, benzinkút, szinte minden ami

a napi élethez szükséges. Balaton is csupán 15 km-re található,

valamint az M7-es autópálya 10 km-re.   Ha szeretne egy remek, szuper

otthont, melyet Ön saját terve szerint alakíthat, amihez tartozik egy

nagy telek is, akkor ez az ingatlan a legjobb választás Önnek. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni

a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel

ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából

választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete dieses renovierungsbedürftige Einfamilienhaus in Marcali, im

Bezirk Bizei, zum Verkauf an!

Das Gebäude ist etwas renovierungsbedürftig, aber zu den heutigen

Preisen könnte diese Immobilie eine großartige Gelegenheit für eine

komplette Renovierung oder nur einige Umgestaltungen sein, um ein

wunderbares Zuhause für alle Altersgruppen zu schaffen. Ich würde

diese Immobilie vor allem Menschen empfehlen, die ihr Haus nach

ihrem eigenen Geschmack und ihren eigenen Vorstellungen gestalten

wollen, die eine grüne Umgebung mögen, die eine

Investitionsmöglichkeit oder ein größeres Grundstück mit Potenzial für

Landwirtschaft, Gartenbau oder sogar Viehzucht suchen. Das große

Grundstück bietet hervorragende Möglichkeiten für alle. Die

geräumigen Zimmer des Anwesens können bequem eine größere

Familie beherbergen. Das Grundstück ist 5820 m2 groß und das Haus

hat eine Grundfläche von 90 m2, die aus drei Zimmern, Küche,

Esszimmer, Flur, Bad, Diele und Speisekammer besteht. Auf dem

Grundstück befindet sich ein völlig separates Gebäude, das zu einer

Sommerküche umgebaut wurde, und darunter gibt es auch einen

Keller. Auf dem Hof befinden sich außerdem mehrere Nebengebäude,

eine Garage und ein gegrabener Brunnen. Das Gebäude besteht aus

Mischmauerwerk, die Fenster wurden fast überall durch

Kunststofffenster ersetzt und sind fast alle mit Rollläden versehen. Der

Flur und das Esszimmer sind neu gefliest. Das Dach ist mit Ziegeln

gedeckt. Die Immobilie verfügt über alle Versorgungseinrichtungen.

Der Strom wurde bereits erneuert. Geheizt wird mit Gaskonvektoren

und in den vorderen Räumen steht ein Kachelofen. Der Kaufpreis der

Immobilie beinhaltet die Möbel. In Marcali finden Sie alle größeren

Supermärkte, ein Krankenhaus, eine Schule, einen Kindergarten, eine

Kinderkrippe, ein Gymnasium, ein Postamt, ein Restaurant, eine

Bushaltestelle, eine Tankstelle, fast alles, was man zum täglichen

Leben braucht. Der Plattensee ist nur 15 km entfernt, und die

Autobahn M7 ist 10 km entfernt.   Wenn Sie sich ein tolles Haus

wünschen, das Sie nach Ihren eigenen Vorstellungen gestalten können,

einschließlich eines großen Grundstücks, dann ist diese Immobilie die

beste Wahl für Sie. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um

einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie eine

Immobilie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die

Mitarbeiter von Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu

erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot

benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!

I offer for sale this family house for renovation in Marcali, in the Bizei

district!

The building needs some renovation, but at today's prices this property

could be a great opportunity for a complete renovation or just some

remodeling to make a wonderful home for all ages. I would recommend

this property primarily to people who want to personalise their home to

their own taste and vision, who like green surroundings, who are

looking for an investment opportunity or a larger plot of land with

potential for farming, gardening or even livestock. The large plot offers

excellent opportunities for all. The spacious rooms of the property can

comfortably accommodate a larger family. The plot measures 5820 m2

and the house has a floor area of 90 m2, which consists of three rooms,

kitchen, dining room, hall, bathroom, hallway and pantry. On the plot

there is a completely separate building, which has been converted into

a summer kitchen, and underneath there is also a cellar. In the yard

there are also several outbuildings, a garage and a dug well. The

building is of mixed masonry, the windows have been replaced almost

everywhere with plastic ones and almost all of them are fitted with

shutters. The hall and dining room have new tiles. The roof is tiled. The

property has all utilities. The electricity has already been replaced. The

heating is provided by gas convectors and there is a wood-burning tiled

stove in the front rooms. The purchase price of the property includes

furniture. In Marcali you will find all major supermarkets, a hospital,

school, kindergarten, nursery, high school, post office, restaurant, bus

station, gas station, almost everything you need for daily life. Lake

Balaton is only 15 km away, and the M7 motorway is 10 km away.   If

you want a great, super home that you can design to your own

specifications, including a large plot of land, then this property is the

best choice for you. 

This property is great, right? For more information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, feel free to

contact the Home Manager agents! We can help you achieve your

goals, anywhere in the country! Should you need a favourable loan

offer, our advisors will select the most suitable one for you from a wide

range of banks, following a free consultation! Have a wonderful and

productive day!


